



西區分行將於2026年5月4日起停止服務 Our Western Branch will be closed on and from 4 May 2026

西區分行(地址：西營盤德輔道西139-141號)將於2026年5月4日(星期一)起停止服務，請前往總行繼續享用銀行服務。

Western Branch (Address: 139-141 Des Voeux Road West, Sai Ying Pun) will be closed with effect from 4 May 2026 (Monday), please visit Main Branch for banking services.



您現時於本行所持有之所有戶口及/或信貸安排維持不變。此外，一切已簽署之文件及所有條款亦不受影響。

All your account(s) and/or credit facilities with us will remain unchanged. Moreover, all signed documents and agreements will not be affected.

請於西區分行停止服務後，前往總行享用銀行服務，或選用本行24小時電子理財服務。有關服務詳情，請向本行客戶服務主任查詢或瀏覽本行網站 www.ocbc.com.hk。

Please visit Main Branch for banking services after the closure of Western Branch. Alternatively, you can manage your account(s) through our 24-hour eBanking services. Please contact our Customer Service Officer or visit our website www.ocbc.com.hk for more details.

個人客戶服務專線：(852) 3199 9188
Personal Banking Services hotline: (852) 3199 9188

企業客戶服務專線：(852) 2815 9919 (星期一至五：上午9時 – 下午5時30分)
Business Banking Services hotline: (852) 2815 9919 (Monday to Friday: 9am to 5:30pm)

華僑銀行(香港)有限公司
OCBC Bank (Hong Kong) Limited

2026年3月
March 2026